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PROTOKÓŁ NR 9/2011 

 

Z dziewiątej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2011 roku w 

lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej – 

Przewodniczącej Rady Gminy. 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1210. 

 

Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 

Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 

2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 

3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 

4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 

5. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 34 

6. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 2 

 

 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
 

Ad.pkt.1 

 

 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich 

radnych, sołtysów (załącznik nr 2 do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik nr 3 do protokołu). 

 Na podstawie listy obecności (załącznik 1 do protokołu) stwierdziła quorum władne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.pkt.2  

 

 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad oraz 

poprosiła o zgłaszanie propozycji zmian porządku obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje radnych. 
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7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011r. 

a) Dyskusja. 

8. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Karniewie. 

a) Dyskusja. 

9. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w gminie. 

a) Dyskusja. 

10. Wprowadzenie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011-2014. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 

lata 2011-2017. 

11. Wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Karniewo na 2011 rok. 

 a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 

12. Określenie zakresu i form informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i form informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć do wieloletniej 

prognozy finansowej. 

13. Podjęcie uchwał: 

a) W sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Karniewo. 

b) W sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

14. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad.pkt.3 

 

 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 

jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

Ponieważ nikt z radnych nie zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie i bez odczytywania przyjęto 

protokół z VIII zwyczajnej sesji, która odbyła się 20 czerwca 2011 roku.  

Głosowanie:  

15 osób – za przyjęciem protokołu. 

 

 

Ad.pkt.4 

 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  

w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 4 do protokołu).  

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 

 

 

Ad.pkt.5 
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Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 

komisji w okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych – komisja odbyła posiedzenie 25 sierpnia 2011 roku, na którym zostały omówione 

projekty uchwał w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok, w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011 – 2017, w sprawie w sprawie określenia zakresu i 

form informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej, w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Karniewo, w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 

własność gminy. Została również omówiona informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Karniewo za I półrocze 2011 roku oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego 

Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej w Karniewie za I półrocze 2011r, 

informacja o funkcjonowaniu Mazowieckiej Izby Rolniczej. Została przedstawiona ocena stanu 

bezpieczeństwa publicznego w gminie. Omówiliśmy również wykorzystanie środków przeznaczonych 

na realizację GPPiRPA i zwalczania narkomanii. Kolejnym zagadnieniem była ocena przygotowania 

szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Wstępnie został omówiony projekt harmonogramu 

zadań inwestycyjnych w zakresie przebudowy dróg i mostów na lata 2011-2014, a na zakończenie 

przeszliśmy do budynku Ośrodka Zdrowia na wizytację prac remontowo – budowlanych. Materiały po 

analizie i omówieniu przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 23 sierpnia 

2011 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

2011 rok, w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011 – 2017, 

w sprawie w sprawie określenia zakresu i form informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej, w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Karniewo, w sprawie 

zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy. Została również omówiona informacja o 

przebiegu wykonania budżetu Gminy Karniewo za I półrocze 2011 roku oraz informacja o przebiegu 

wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej w Karniewie 

za I półrocze 2011r, informacja o funkcjonowaniu Mazowieckiej Izby Rolniczej. Kolejnym 

zagadnieniem była ocena przygotowania szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Wstępnie 

został omówiony projekt harmonogramu zadań inwestycyjnych w zakresie przebudowy dróg i 

mostów na lata 2011-2014, a na zakończenie przeszliśmy do budynku Ośrodka Zdrowia na wizytację 

prac remontowo – budowlanych. Materiały po analizie i omówieniu przyjęto. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 

komisja odbyła posiedzenie 24 sierpnia 2011 roku, na którym zostały omówione projekty uchwał w 

sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok, w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011 – 2017, w sprawie w sprawie określenia zakresu i form 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej, w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Karniewo, w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 

własność gminy. Została również omówiona informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Karniewo za I półrocze 2011 roku oraz informacja o przebiegu wykonania planu finansowego 

Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej w Karniewie za I półrocze 2011r, 

informacja o funkcjonowaniu Mazowieckiej Izby Rolniczej. Została przedstawiona ocena stanu 
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bezpieczeństwa publicznego w gminie. Kolejnym zagadnieniem była ocena przygotowania szkół do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego. Wstępnie został omówiony projekt harmonogramu zadań 

inwestycyjnych w zakresie przebudowy dróg i mostów na lata 2011-2014, a na zakończenie 

przeszliśmy do budynku Ośrodka Zdrowia na wizytację prac remontowo – budowlanych. Materiały po 

analizie i omówieniu przyjęto. 

 

Ad.pkt.6 

  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Andrzej Chełchowski – chciałbym zwrócić uwagę na zaniedbane rowy przy 

remontowanej drodze powiatowej. 

Radna Jadwiga Witkowska – zniszczony rów przy Panu Bochenku, zniszczony przystanek i 

konieczny jest remont mostu. Uważam, że powinna być powołana komisja odnośnie tych prac 

remontowych. 

Radna Danuta Karkowska – proszę o oznakowanie skrzyżowania w Szwelicach przy dojeździe 

do świetlicy. 

Radny Waldemar Zając – konieczna jest naprawa chodnika przy ulicy Młodzieżowej i co z 

odwodnieniem Ośrodka Zdrowia? 

Radna Barbara Kuczyńska – może coś zrobimy z zaroślami na chodnikach. Jest to wizytówka 

gminy i trzeba o to zadbać.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi na interpelacje będą udzielane w 

punkcie 14. 

 

 

Ad.pkt.7 

 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – prosimy Panią Skarbnik o przedstawienie 

informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku. 

 Pani Marianna Michalska, Skarbnik Gminy – przedstawiła informację o przebiegu wykonania 

budżetu gminy za I półrocze 2011 roku, stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu. 

 Nikt z radnych nie wnosił uwag i nie było dyskusji w tym temacie. 

 

 

Ad.pkt.8 

 

 Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść informacji 

przygotowanej przez Pana Krzysztofa Twardowskiego, Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury, 

dotyczącą działalności GOK.  

Nikt z radnych nie wnosił uwag i nie było dyskusji w tym temacie. 

 

Ad.pkt.9 

 

 Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść informacji 

dotyczącej stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Karniewo, która stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 
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Nikt z radnych nie wnosił uwag i nie było dyskusji w tym temacie. 

 

Ad.pkt.10. lit.a) 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odczytała treść uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2011-2017 (załącznik nr 7 do protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr IX/36/2011 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo 

na lata 2011-2017 została podjęta jednogłośnie. 

  

Ad.pkt.11.lit.a) 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad. 

Zmiany w budżecie były bardzo szczegółowo omawiane na posiedzeniach komisji, myślę, że nie ma 

potrzeby ponownie ich omawiać. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok (załącznik nr 8). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr IX/37/2011 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad.pkt.12.lit.a) 

 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad. 

Określenie zakresu i formy informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o 

przebiegu realizacji przedsięwzięć do wieloletniej prognozy finansowej (załącznik nr 9). 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr IX/38/2011 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć do wieloletniej 

prognozy finansowej, została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.pkt.13.lit.a) 

 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad. 

Podjęcie uchwał w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Karniewo (załącznik nr 10). 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały 

dotyczącej świetlicy w Zakrzewie. 
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Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr IX/39/2011 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Karniewo,  została podjęta jednogłośnie. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały 

dotyczącej świetlicy w Żabinie Karniewskim (załącznik nr 11). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr IX/40/2011 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Karniewo,  została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.pkt.13.lit.b) 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy (załącznik nr 12). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 

Głosowanie: 

15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

Uchwała Nr IX/41/2011 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy,  

została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.pkt.14 

 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – Panie Wójcie prosimy o udzielenie odpowiedzi 

na interpelacje radnych. 

 Pan Michał Jasiński, Wójt Gminy – w przypadku drogi powiatowej zakończenie inwestycji 

będzie 30 września i droga nie zostanie odebrana, jeśli będą jakieś braki albo niezgodności, dlatego 

proszę o cierpliwość. Mamy na uwadze wszystkie problemy pojawiające się w związku z realizacja 

inwestycji.  

Oznaczenie skrzyżowania w Szwelicach będzie zrobione w najbliższym czasie. 

Naprawa chodnika i odwodnienie Ośrodka Zdrowia będzie robione w pierwszej kolejności. 

Wpłynęło podanie od mieszkańców chcących podłączyć się do tego odwodnienia. 

W przypadku zaniedbanych chodników, będziemy się starali zobowiązać mieszkańców, ale 

każdy z nas powinien dbać o chodnik naprzeciwko swojej posesji, ponieważ w większości gmin 

mieszkańcy sami opiekują się chodnikami. 

 

Ad.pkt.15 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do kolejnego punktu wolne 

wnioski i zapytania. Prosimy Państwa sołtysów o zgłaszanie wniosków. 

Sołtys wsi Konarzewo Bolesty – podziękowanie za odwodnienie. 



7 
 

Sołtys wsi Obiecanowo – podziękowanie za prace na terenie wsi. Czy można coś zrobić z 

droga krajową, ponieważ woda zalega przy drodze, a potem wpływa mi na podwórko i zalewa 

piwnicę. 

Sołtys wsi Chrzanowo Bronisze – chciałbym zgłosić źle zrobione poprawki na drodze 

powiatowej. 

Sołtys wsi Leśniewo – proszę o naprawę drogi i przystanku, gdzie jest zniszczona ławka. 

Pani Maria Bonisławska, Radna Powiatu Makowskiego – uwagi odnośnie źle zrobionej 

naprawy dróg powiatowych zostaną dziś przekazane. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – w przypadku usuwania zakrzaczeń, będziemy starali się znaleźć 

osoby, które usunęłyby je, a z pozostałe problemami będziemy na bieżąco usuwać. 

 

Ad.pkt.16 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego  - Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska, dziękując 

wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady IX zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

                     /-/    

  Beata Krystyna Jackowska 

Protokołowała:  

Justyna Litwińska 


